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Érkezett : 2006 AUG 14.

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

Kérdés

„Valóban ennyit ér az emberek egészsége?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre
a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Magyarországon mintegy két és fél millióan szenvednek a parlagfűtől, és ez a szám évről-évre
nyolc-tíz százalékkal növekszik .
Ennek ellenére a Kormány a 2006-os költségvetési törvényben 1,084 milliárd forintot
különített el, ami megközelítőleg az adófizetők által felajánlott összeg.
Önök a programjukban azt ígérték ; „ Az embereket legjobban zavaró környezeti problémák
ellen, mint például a parlagfű terjedése, . . . összehangolt hatósági eréllyel lépünkfel. "

Az MSZP-SZDSZ-kormány érdemben nem járul hozzá a parlagfű-mentesítéshez .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Mire elég 1,084 milliárd forint?
2. Mennyit költött az idei évben a Kormány eddig a parlagfű-mentesítésre?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2006 . augusztus 15 .

Dr. Selmeczi Gabriella
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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